
1 

 

Sitno dnia, 17 grudnia 2021 r. 

ST.0002.VIII.36.2021 

 

Protokół Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 17 grudnia 2021 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na 2021 rok (266), 

b) w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość (267), 

c) w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2022 r.(268), 

d) w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej(269), 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 (270), 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027 

(271). 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Leszek Krzysztof Kozak  

5. Violetta Iwona Wiech 

6. Radosław Kwapisz  

7. Jan Andrzej Ryszczuk 

8. Krzysztof Zwolak  

9. Tomasz Ożga 

10. Tomasz Gąsior 

11. Kamil Pyś 

Radni nieobecni: 

1. Lech Brzozowski  

2. Grażyna Małgorzata Blaszka  

3. Krzysztof Blaszka 

4. Roksana Natalia Kotarska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 



2 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXVI Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią 

Marzenę Futyma Sawicką, Kierownik GOPS Panią Alicję Szopę, pracownika obsługi Rady 

Pana Krzysztofa Prokopowicza oraz Radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 13
23

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Krzysztofa Zwolaka, Pan Adam Mazurek.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 10 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 7 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 

5(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska, Pan Kamil Pyś).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (2).  

Komisja została powołana. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Obecnych 10 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXV/2021 z dnia                     

26 listopada 2021 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na sesję.  

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 10 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

10 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 5 (Pan Lech Brzozowski, 

Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani Roksana Natalia Kotarska, 

Pan Kamil Pyś).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 
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Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Na Sali obrad nie ma mieszkańców.  

Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXVI/266/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na 2021 rok 

Na Sali obrad 11 Radnych. 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –4 

(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XXXVI/267/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość  

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały.  

Pan Adam Mazurek zapytał czy gmina korzystała ze schroniska dla zwierząt poprosił 

o przedstawienie statystyk. 

Pan Wójt odpowiedział, że powyższe postara się przedstawić na następnej sesji. 

Dodał, że dotacja do schroniska a koszt odłowienia psa to dwa różne źródła finansowania. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

4(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5b). 
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3. Uchwała Nr XXXVI/268/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2022 r. 

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

4(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5c). 

 

4. Uchwała Nr XXXVI/269/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał czy kwota 950 tys zł jest to połowa inwestycji? 

Pan Wójt z Panem Przewodniczącym odpowiedzieli, że jest to ¼. Droga została 

złożona przez Powiat do FDS (25% gmina, 25 % powiat). Powyższe są to wartości 

kosztorysowe nie jest wiadome jaka kwota będzie po przetargu. 

Pan Leszek Kozak jest zdania, że Powiat powinien dołożyć 30 %.  

Pan Wójt poinformował, że powyższe zadanie było już przegłosowane na poprzednich 

sesjach. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że Radni już na ten temat się wypowiadali i 

przegłosowali wniosek jednogłośnie.  

Pan Tomasz Gąsior zapytał czy w kosztorysie ujęta jest realizacja chodnika? 

Pan Wójt oznajmił, że w projekcie budowlanym ujęte są metrowe utwardzone 

pobocza. 

Pan Krzysztof Zwolak nie chce żeby ww. droga była zrobiona tak jak droga                

w kierunku Wolicy Śniatyckiej. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to droga powiatowa, wszystkie procedury będą 

realizowane przez Powiat. Odnośnie drogi o której wspomniał Pan Krzysztof, Radni w 

Powiecie obiecali, że na tą drogę do końca kadencji  zostanie położony asfalt. 

Pan Adam Mazurek poprosił w imieniu mieszkańców, żeby składane przez nich uwagi 

co do projektowanej drogi były uwzględniane. 

Pan Wójt odpowiedział, że projektant jak i Powiat są ograniczeni uregulowaniami 

prawnymi. Mieszkaniec jak najbardziej uwagi może wnosić. Podał kilka przykładów. 

Pan Radosław Kwapisz zapytał o wycinkę drzew przy ww. drodze powiatowej? 
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Pan Wójt odpowiedział, że drzewa nie są ujęte do zagospodarowania w trakcie 

budowy drogi. Zarząd Dróg Powiatowych co roku robi przegląd drzew, zaznaczają drzewa 

które zagrażają bezpieczeństwu i następnie ogłasza przetarg na ich wycinkę. Jeżeli występują 

wątpliwości to prosi o zgłoszenia następnie przekieruje je do Powiatu z prośbą o ujęcie ich do 

wycięcia. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

4(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5d). 

 

5. Uchwała Nr XXXVI/270/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 

 

Pani Skarbnik omówiła temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 01, nieobecni – 

4(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5e). 

 

 

6. Uchwała Nr XXXVI/271/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że projekt uchwały jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 4 
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(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka, Pani 

Roksana Natalia Kotarska). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXVI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 17 grudnia 2021 r. (5f). 

 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1. W sobotę 27 listopada na hali gimnastycznej w Zespole Szkół w Sitnie odbył się turniej 

tenisa stołowego – zawody powiatowe organizowane przez LZS. 

2. 4 grudnia uczestniczył z wizytą u dostojnego jubilata Pana Jana Drozdziela, który 

obchodził swoje 100 urodziny,  

3. 5 grudnia pracownicy Centrum Kultury w Sitnie wspólnie z Mikołajami i strażakami            

z Sitna, Stanisławki i Jarosławca odwiedzili około 100 dzieci z terenu gminy Sitno.  

4. 6 grudnia w dzień Mikołajek odwiedził dzieci w poszczególnych szkołach podstawowych 

na terenie Gminy, każde dziecko otrzymało wylosowany przez siebie prezent, 15 grudnia 

„mikołaj" odwiedził dzieci w Kolonii Sitno, gdyż wcześniej odbywała się tam nauka 

zdalna –awaria pieca. 

5. 9 grudnia w Centrum Kultury odbyło się zebranie strażackie, poruszane były bieżące 

sprawy oraz zasady wynajmu remiz strażackich, świetlic. 

6. 10 grudnia zakończony został przetarg na dostawę paliwa, złożono 3 oferty: wygrała firma  

Petrodom Paliwa z Białej Podlaskiej oferując za 1 litr cenę 5,81 zł, (Stacja Paliw Mobill 

Włodawa 5,85 zł, a Z.P.H.U „Korona" z Biłgoraja 5,94 zł). 

7. 13 grudnia komisja rekrutacyjna zakończyła pracę odnośnie naboru na kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, wybrana została Pani Alicja Szopa. 

8. 15 grudnia w sali kryształowej w Hotelu Koronny miał przyjemność wręczyć prezenty dla 

osób, które napisały list do świętego Mikołaja w Akcji Kroniki Tygodnia, gdzie był 

jednym z kilkunastu Mikołajów fundujących nagrody, ufundował upominki 3 osobom, 

9. Zrealizowano i odebrano: 

         Przebudowę drogi gminnej nr 110723L na odcinku 190 mb  w m.  Karp. 

         Przebudowę drogi gminnej dz. nr ewid. 1444 obręb Jarosławiec o długości 368,7 

mb. 

10. Trwają prace związane z wymianą opraw oświetleniowych na terenie gminy Sitno – 

możliwość dołożenia brakujących opraw w poszczególnych miejscowościach. 

11. Dostarczono 3 tiry klińca i 3 tiry żużlu na Rozdoły z funduszu sołeckiego. 

12. Dostarczono i wbudowano  1 tir i 2 wywrotki żużlu z cukrowni Werbkowice na drogę w 

miejscowości Horyszów Stara Kolonia. 

13.  Dostarczono żużel z cukrowni Werbkowice -  2 tiry żużlu na Czołki, 2 tiry żużlu na byłą 

wagę w Jarosławcu. 
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14. Dostarczono 3 tiry klińca i wbudowano na drodze w miejscowości Kolonia Sitno. 

15. Dostarczono 5 wywrotek żużlu i wbudowano na drodze w miejscowości Kolonia 

Kornelówka na Pana Z. 

16. Trwają prace remontowe świetlicy w Janówce oraz w remizie OSP w Stabrowie.  

17. Ponadto wykonywano prace związane z bieżącym utrzymaniem dróg- posypywanie solą 

i piaskiem. 

18. Wymieniono dach w świetlicy w Horyszowie - Nowej Kolonii. 

19. Zakupiono adaptację do ciągnika pod pług do odśnieżania. 

20. Złożono oferty na drogę w Cześnikach. 

21.  Stawki podatku rolnego w poszczególnych gminach z powiatu zamojskiego – gmina 

Sitno ma jedne z najniższych stawek w powiecie. 

22. Przetarg na odpady komunalne – chciałby żeby obecne stawki za odpady komunalne 

pozostały na obecnym poziomie. 

23. Plac buraczany – Karp (możliwość pozyskania materiału kamiennego i nieodpłatnie 

ziemi). 

24. Przetarg na równiarkę – nierozstrzygnięty. 

25. Fotowoltaika – 456 wniosków. 

26. Zaproszenie na spotkanie wigilijne.  

 

Ad.7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Przewodniczący podziękował za modernizację oświetlenia ulicznego na osiedlu i 

w całej gminie. Poprosił Pana  Wójta o otwarcie furtki od strony drogi topolowej w m. 

Jarosławiec Dolny. 

Pan Radosław Kwapisz poprosił o zastanowienie się nad zagospodarowaniem wody 

przy sklepie w Jarosławcu. Woda zbiera się w wyniku topniejącego śniegu. 

Pan Wójt oznajmił, że postara się ten problem jak najszybciej rozwiązać. Wspomniał o 

budowie wiat przystankowych. 

Pan Kamil Pyś podziękował za podjęcie uchwały w sprawie realizacji odcinka 

drogowego Sitno – Jarosławiec. Poprosił o podcinkę drzew koło Pana B.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli to są prywatne drzewa to musi zwrócić się sąsiad do 

sąsiada o podcinkę. Poprosił o sprawdzenie do kogo należą drzewa. Dodał żeby nie wycinać 

drzew na własną rękę tylko składać wniosek do gminy o zezwolenie. Informacje przekazuje, 

ponieważ są osoby które zostały ukarane za bezprawną wycinkę. Mieszkańcy skarżą innych 

mieszkańców na policję, po interwencji gmina nie ma wyjścia musi interweniować. Ustawa 

reguluje jakie drzewa można wyciąć bez zezwolenia.  

Pan Tomasz Gąsior przypomniał o 2 przystankach na Rozdołach są do wymiany. 

Wspomniał, że na ostatniej sesji Pan Wójt mówił o dofinansowaniu Szkoły Podstawowej              

w Jarosławcu w kwestii fotowoltaiki. 

Pan Wójt odpowiedział, że otrzymali środki z Polskiego Ładu na montaż fotowoltaiki 

na obiektach użyteczności publicznej - 750 tys zł. Wymienił proponowane miejsca montażu 

między innymi ujęty został Dom Senior + w Stanisławce. 
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Pan Tomasz Gąsior podziękował za sprecyzowanie wspomniał o nadajniku, 

podziękował za żużel na drogi z których odbierane były buraki cukrowe, wspomniał o 

oblodzonej drodze powiatowej poprosił o interwencję powiat lecz on nie ma na to środków, 

poprosił również o nakładkę na drogę powiatową w Stanisławce. 

Pan Wójt odpowiedział, że kwestia dotycząca wieży – nadajnika nie jest tak prosta jak 

się wydaje. Firma za 1000 zł chce, żeby to gmina zagwarantowała prąd, płaciła podatki. Trwa 

wymiana dokumentacji - wzoru umowy. Odniósł się do dróg, jeżeli występuje sytuacja 

kryzysowa trudna to pracownicy gminni również starają się interweniować sypą sól na 

przystankach, skrzyżowaniach, zjazdach itp. Jako gmina nie są w stanie utrzymać wszystkich 

dróg. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że w ciągu 2 godzin gmina nie jest w stanie 

zagwarantować przejezdność na wszystkich drogach gminnych jak i powiatowych. 

Pan Leszek Kozak zapytał kto wygrał przetarg na odśnieżanie w naszej gminie? 

Zapytał o numery do osób odpowiedzialnych za odśnieżanie? Zapytał o piec w Kolonii Sitno? 

Pan Wójt odpowiedział, że o to należy zapytać Powiat. Jako gmina organizuje 

odśnieżanie we własnym zakresie. Wspomniał o zmianie zapisu umów dzierżawy budynków 

przekazanych przez gminę stowarzyszeniu. Dodał, że stowarzyszenia twierdzą, że nie mogą 

dokładać do remontu np.: pieców w dzierżawionych budynkach. Jest innego zdania bo 

stowarzyszenia otrzymują przez gminę subwencję ze wskaźnikiem zwiększającym. Gmina za 

dzierżawę otrzymuje 10 zł miesięcznie. 

Pan Przewodniczący odpowiedział na pytanie Pana Leszka Kozaka poinformował, że 

przetargu na odśnieżanie jeszcze nie ma. 

Pan Leszek Kozak podziękował za montaż na lampach opraw LED w jego 

miejscowości. 

Pan Adam Mazurek zapytał o żużel, który został już dostarczony. Zapytał kiedy 

będzie możliwość jego rozwiezienia? 

Pan Wójt odpowiedział, że według uznania. 

Pan Adam Mazurek poprosił o ziemię na drogi w jego miejscowości. Podziękował za 

posypywanie oblodzonych dróg. Dodał, że na drogach gminnych należałoby jeszcze podsypać 

punkty na wzniesieniach a nie tylko na skrzyżowaniach. Wspomniał o problemach z 

dodzwonieniem się do Ośrodka Zdrowia w Sitnie, a jak już się ktoś dodzwoni to Pani robi 

wywiad szczegółowy, że aż mieszkańcy są oburzeni. 

Pan Wójt również odbiera różne telefony od mieszkańców, że jest problem z 

dodzwonieniem się do Ośrodka Zdrowia. Nadmienił, że będzie spotkanie z przedstawicielami 

z Ośrodka Zdrowia w zakresie dzierżawy budynku i ten temat zostanie poruszony. 

 Pan Krzysztof Zwolak poinformował o interwencji dot. oblodzonych dróg 

powiatowych. Stwierdził, że powiat po 2 godzinach nie dotarł na miejsce. Wcześniej przybyli 

pracownicy Urzędu Gminy. 

Pan Wójt przekaże uwagi do Powiatu. 

Pan Tomasz Ożga poruszył temat przystanków i ich utwardzenia. Zapytał o ścinanie 

poboczy? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to droga powiatowa i w miarę możliwości postara się 

to zrealizować. 
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Pan Przewodniczący odczytał jakie pisma wpłynęły do Rady Gminy: 

1. Pozytywnie zaopiniowano przez RIO projekt uchwały budżetowej na 2022 r. 

2. Pozytywnie zaopiniowano przez RIO sfinansowanie deficytu finansowego 

3. Pozytywnie zaopiniowano przez RIO projekt WPF. 

Wtrącił, że na obecną sesję zaproszony został przedstawiciel Potoku Sitno nie mógł być 

obecny poinformował, że postara się przybyć na przyszłą sesję albo przygotuje plan działania 

i wydatków żeby mógł go przedstawić na następnej sesji Pan Kamil Pyś. Jeśli chodzi o zasady 

udostępnienia świetlic w ubiegłym tygodniu zebrał się Zarząd OSP na styczeń planowane jest 

zebranie KGW.  

Na zakończenie wszystkim obecnym złożył życzenia świąteczne do życzeń dołączył 

się Pan Wójt. 

Ad.8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXVI Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

/-/ Władysław Wydmański 


